
A leading Company in KSA is seeking to recruit the following  UI / Front End Full stack developer
الأربعاء, 21 أيلول/سبتمبر 2022 15:12

        

معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading Company in KSA is seeking to recruit the following

UI / Front End Full stack developer

job description:

    -  2+ years of progressive experience in HTML5 , CSS, JavaScript frameworks: Angular 4 or higher and/or React JS with special emphasis on UI development in conjunction with middleware tier.
    -  Expertise in consuming of Restful APIs , SSO , OAuth , LDAP and search technologies and integrating with third-party APIs
    -  Competency with styling frameworks (e.g. Bootstrap, foundation , Semantic)
    -  Expertise in translating design specifications into user interfaces using a variety of different frontend technologies.
    -  Conceptual understanding of User Interface Design and the Design Process.
    -  Experience working in an Agile/Scrum development process.

Please send your cv to Eng@targetj
o.com

-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة
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ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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